
Zápisnica č. 5/2020 

zo zasadnutia Predstavenstva OPK Čadca, dňa 16. 12. 2020 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Program rokovania: 

1. Otvorenie 

2. Prehodnotenie doterajšej činnosti Predstavenstva OPK Čadca   

3. Plán činností odborných komisií a predpoklad rozpočtu jednotlivých 

komisií na rok 2021  

4. Diskusia a rôzne 

5. Záver  

K bodu 1 / 

Zasadnutie predstavenstva OPK Čadca otvoril a viedol predseda organizácie JUDr. Milan 

Krčmárik, privítal prítomných predsedov komisií, oboznámil ich s programom zasadnutia. 

Program zasadnutia bol jednomyseľne schválený.  

K bodu 2/ 

Predseda OPK Čadca spolu s predsedami jednotlivých odborných komisií prerokovali činnosť 

predstavenstva od uplynulého zasadnutia. Predseda skonštatoval, že úlohy z posledného 

zasadnutia P-OPK sú splnené ( úloha č. 1- zmluva medzi OPK CA a PZ Tri kopce, úloha č. 2 – 

zabezpečenie prezentačných darčekov / diár, pero, kalendár/ pre členov Predstavenstva OPK 

a SPZ RgO). Následne predseda OPK v krátkosti zhrnul myšlienku videokonferencie SPK 

k petícií za zachovanie organizovaného poľovníctva, ktorá sa uskutočnila v čase pred začiatkom 

zasadnutia Predstavenstva OPK, pre členov, ktorí sa videokonferencie nezúčastnili. Nasledovala 

krátka voľná diskusia k petícií.  

K bodu 3/  

Predsedovia odborných komisií jednotlivo predstavili plánované podujatia na rok 2021:  

- Osvetová komisia:  

Poľovnícky ples plánovaný v termíne 13.2.2021 bol na základe momentálnej epidemiologickej 

situácie zrušený. Ing. Franek konzultoval organizáciu plesu s riaditeľkou KD v Čadci, kde bola 

v riadnom termíne rezervovaná sála. Zamietnutie plesu v roku 2021 sa vykonalo na  základe 

vyhlášky a usmernení súvisiacich so šírením vírusu COVID-19.  

Chovateľská prehliadka trofejí je plánovaná na termín 22.-28.3.2021 (náhradný /skorší/ termín : 

15.-21.3.2021) na nezmenenom mieste v obci Makov. CHPT v roku 2020 bola plánovaná na 

spomínanom Makove, avšak pre situáciu ohľadom vírusu sa CHPT neuskutočnilo v riadnom 

termíne na tomto mieste.  

Deň sv. Huberta je plánovaný na jeden z dní 25. /26.9. 2021, termín bude v blízkej dobe 

upresnený. Miesto, podobne ako pri CHPT, ostáva nezmenené, t. j. Vysoká nad Kysucou.   



Regionálne osvetové podujatia budú v Pláne práce pre rok 2021 postupne aktualizované.  

Ďalej predseda OK informoval, že do budúcna plánuje rekonštrukciu drevených panelov 

určených na CHPT. Predpokladaná oprava prebehne v roku 2022, dovtedy chce prezistiť 

predbežný nápočet opravy. Úloha bude riešená po CHPT.  

Predseda OPK navrhol, v nadväznosti na posledný bod OK, možnosť prezistenia plánovanej 

rekonštrukcie panelov v drevárskej strednej škole v Krásne nad Kysucou, aj skrz logistiku, 

nakoľko panely sú umiestnené v Krásne.  

Ing. Franek pokračoval návrhom vystavenia trofejí na DSH, ako záložný plán, v prípade že sa 

CHPT neuskutoční v riadnom termíne s výstavnou časťou pre opatrenia COVID-19. Na tento 

návrh reagoval predseda poľovníckej komisie s pripomienkou, že k vystavovaniu trofejí mimo 

CHPT je potrebný súhlas vlastníka trofeje a v tom vidí problém.  

- Legislatívna komisia :  

Predseda legislatívnej komisie informoval o potrebe uskutočnenia Konferencie OPK v roku 

2021, no na základe momentálnej situácie je ťažké stanoviť termín a miesto konania 

Konferencie. Bodom termínu a miesta konania Konferencie OPK  sa legislatívna komisia bude 

zaoberať v blízkej dobre.  

- Podpredseda OPK, zodpovedný za plynulosť priebehu kurzu a záverečných skúšok s kurzom 

spojenými :  

Podpredseda informoval o priebehu kurzov CA/2020/1 a CA/2020/2. Kandidátom oboch kurzov 

momentálne plynie praktická príprava v jednotlivých PZ/PS, v jarných mesiacoch bude potrebné 

zorganizovať streleckú prípravu pre oba kurzy.  

- Poľovnícka komisia :  

Predseda PK informoval o aktualitách z OÚ poz. a lesného odboru, najmä o plnení plánov lovu 

diviakovej a ostatnej zveri.  

- Kynologická komisia :  

Predseda KK prezentoval plánované kynologické podujatia v roku 2021. Navrhol organizáciu 

skúšok, ktoré sa pod OPK CA zatiaľ neorganizovali- Farbiarske skúšky duričov. Tiež 

prezentoval návrh navýšenia štartovných poplatkov pre členov mimo OPK CA a zmenu 

štartovného poplatku na BL.  

Uznesenie č. 1 : Členovia Predstavenstva OPK jednohlasne schvaľujú navrhnuté nové štartovné 

poplatky na kynologické podujatia.  

Prehľad schválených štartovných poplatkov tvorí Prílohu č. 1 tejto zápisnice.  

- Predseda ODK OPK : 

Dozorná rada OPK plánuje v roku 2021, ako i v ostatných rokoch, vykonať kontrolu chodu 

a inventarizáciu OPK. Termín bude včas zverejnený, predpokladaný v čase po ročnej účtovnej 

uzávierke.  

- Strelecká komisia : 

Z dôvodu neprítomnosti predsedu SK, podujatia plánované na rok 2021 prezentovala vedúca 

kancelárie. Strelecká komisia plánuje 5 streleckých pretekov, streleckú prípravu pre oba aktuálne 

kurzy a v neposlednom rade kontrolné streľby pre nezaradených z roku 2020, ktoré sa nekonali 

pre zlú pandemickú situáciu a tiež pre všetkých členov, ktorí majú kontrolné streľby absolvovať 

v roku 2021.  



Rozpočty odborných komisií prezentovali páni predsedovia komisií, v písomnej podobe ich 

doručili vedúcej kancelárie, ktorá ich následne spracuje do spoločného rozpočtu pre rok 2021.  

K bodu 4/ 

Predseda OPK poďakoval prítomným za spoluprácu v roku 2020 dúfajúc, že rok 2021 bude viac 

prajný poľovníckym podujatiam. Poprial pekné sviatky a úspešný celý nasledujúci rok 2021.  

K bodu 5/    

Predseda OPK Čadca  v závere poďakoval prítomným za účasť a pripomienky a ukončil 

zasadnutie 

 

Zápisnicu zapisovala: Bc. Daniela Gáliková  

       

    

                                                                            JUDr. Milan Krčmárik  

                                                                                              predseda OPK Čadca   


